
 Grundejerforeningen Ebberød 

 Bestyrelsesmøde 3 – 23/24,  torsdag den 11. januar  2024 kl. 18:30 
 Deltagere: Tove Andersen(BSV67), Lo�e Dueholm(BSV77-79), Keld Sta�au(BSV66) og 
 Alexander Barlow(BSV58) 

 Dagsorden /  referat  : 

 1.  Godkendelse af dagsorden  /  godkendt med enkelte �lføjelser 

 2.  Status på  faste - og ad hoc arbejdsområder: 
 A: Administra�on 

 ➢  Omvisningsarrangement i Ebberød + fælles middag - evaluering og skal det gentages 
 �l foråret -  Gode �lbagemeldinger på arrangementet.  Der bliver formodentlig et nyt 
 rundvisningsarrangement i forbindelse med årets “Golden Days” dage. Vi vurderer 
 dere�er behovet for yderligere i år 

 ➢  Nye ejendomsvurderinger - status -  Som udgangspunkt  er det de enkelte ejere, som 
 må klage over deres vurdering, hvis man mener den s�kker helt ud. Generelt er det 
 dog ansæ�elsen af grundværdierne i Ebberød, som virker helt “ude i hampen”. 
 Tilsyneladende har man ikke ved den foreløbige værdiansæ�else taget højde for at 
 grundene i Ebberød er belagt med servitu�er i lokalplanen, som gør, at de ikke kan 
 “værdiop�meres”. Bestyrelsen vil skrive �l “Vurderingsstyrelsen” og generelt påpege 
 denne åbenlyse fejl i de foreløbige vurderinger i Ebberødområdet. MEN de�e gør 
 IKKE, at den enkelte selv skal klage, hvis man vil påtale vurderingen af sin egen 
 ejendom, når den endelige vurdering kommer i 2024/25. 

 ➢  Status for arbejdet med at nedbringe støjgener fra Norfors´s �ernvarmecentral - 
 plan om støjmåling så snart snedækket (som vil kunne påvirke et lydniveau) er væk 
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 ➢  Regnskabsstatus for 2023 -  drø�et. Ingen overraskelser. Opkrævningerne fra de 
 kommunale ejendomme har dog stødt på en del tekniske/prak�ske problemer �l 
 irrita�on for alle parter. 

 ➢  Honorering 2024 - Varetagelsen af administra�on af/opgaver i forbindelse 
 bestyrelsesarbejdet varetages fortsat af formanden og honorering herfor �llægges 
 derfor alene formanden inden for de ska�eregler, som gælder på området ( dvs. 
 max 50.000,- kr årligt). Honorar udbetales månedligt. 

 ➢  Gennemgang af foreningens forsikringer -  Bestyrelsen  har via vores 
 administra�onsselskab bedt Willys om en vurdering af omfang og prisniveau på 
 vores nuværende forsikringer. 

 ➢  Mobilsendere på skorstenen -  Bestyrelsen er i dialog  med teleselskaber, som har 
 opsat sendere på skorstenen. De medfølgende teknikskabe ved siden af skorstenen 
 fremtræder ret voldsomt for de nærmeste naboer. Ud over det synsmæssige er der 
 også lydmæssige udfordringer fra skabene. Der arbejdes derfor på en både syns- og 
 lydmæssig løsning af problemet. 

 ➢  Status for sag vedr. udmatrikulering af SMV 2H “Piberødhus” og SMV 4 “Lysthuset” - 
 Bestyrelsen har været i dialog med formanden for Byplanudvalget for at få ændret 
 udmatrikuleringen, så den følger grænserne �l fællesarealer i lokalplanen. De�e kan 
 ikke imødekommes, men der vil på kommende udvalgsmøde i Byplanudvalget blive 
 protokolført en understregning af, at kommende ejere naturligvis skal respektere 
 lokalplanens angivelse af fællesarealer omkring de to huse. 

 ➢  Biskop Svanes Vej 57 -  Regionen har solgt matriklerne  vest for “Børnebyen” �l privat 
 ejendomsselskab. Området er behæ�et med så betydelige lokalplanbestemmelser, 
 at der ikke kan ændres på nuværende udtryk ( skov og åbne arealer). Selve 
 bygningen kan formodes at blive nyindre�et �l boligformål.  Bestyrelsen har ha� 
 kontakt med de nye ejere for at erindre om deres forpligtelse �l at friholde fortov 
 langs Tyringevej for is og sne. 

 B: Kontaktrådet  -  kontakt med kommunen 

 ➢  Møde næste gang er onsdag den 13. marts kl 16:00 -  Forvarsel �l mødet med 
 mulighed for emner �l drø�else udsendes 

 C: Grønne områder 
 ➢  Status vedr. seneste enkeltarbejder på GF’s områder -  Til e�erretning. 

 ➢  Regnvandsnedsivning og beplantningsbælte bag de nye P-pladser v/Værkstederne -  De 
 sidste �lladelser, m.v. i forbindelse med opbygningen af P-arealet i forbindelse med 
 nybyggeriet af bosteder, mm. er nu givet og der er som forydsat i anlægs�lladelsen plantet 
 buske som afskærmning/plantebælte mellem p-pladserne og den grå værkstedsbygning på 
 “Værkstedernes” areal. 

 ➢  Artsbestemmelse og skiltning af foreningens træer (i parken) - status -  Der er nu 
 fabrikeret navneskilte �l træerne I Parken. Det a�ales �l foråret, hvordan og hvornår 
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 opsætningen kan finde sted. Vi planlægger en rundgang med vores trækyndige i 
 denne forbindelse. Invita�on udsendes vi FB og hjemmeside 

 ➢  Status for drø�else af pris på  “Den grønne a�ale” med entreprenør -  “Kontrolbud” 
 viser, at opgaven med græsslåning, klipning af hæk og engarealer �lbydes løst af 
 anden entreprenør  ca 30.000,- kr billigere end i nuværende a�ale. Nuværende 
 entreprenør ønsker e�erfølgende ikke at justere sin pris - så derfor vil bestyrelsen 
 indgå a�ale med nyt firma (BS Landskabspleje) for sæson 2024. 

 ➢  Hvordan kan vi gøre Ebberød “grønnere” / skabe mere “Biodiversitet” - fx.ophænge 
 redekasser, �lbyde arealer �l små ny�ehaver, grave “vild med vilje” arealer ud, 
 plante bærbuske, flere frug�ræer, etc, etc,  - Bestyrelsen  indhenter pris på etablering 
 af “Vild med vilje” bede på udvalgte steder ( f.eks i bånd langs parken mod 
 Tyringevej), som kan �lsås med sommerblomster i s�l med de nye kommunale 
 raba�er langs Biskop Svanes Vej. Flere frug�ræer ( fx. blomme ) på sammen med de 
 pæretræer, der blev plantet i år på “terrasserne” langs Sophie Magdalenes Vej, m.v. 
 Vi tager gerne imod andre ideer. 

 ➢  Gravearbejdet  �l �ernvarme i Parken  - Arbejdet  er meldt �l at trække ud �l ind i 
 marts måned pga. vejrliget og mangel på teknikere �l håndtering af rørene. 

 D: Veje og Trafikforhold 
 Kontakt med “Vej” mht trafiktælling, m.v. -  Trafiktælling  i Ebberød planlagt �l senere 
 i 2024 
 Status vedr. af plan for vedligeholdelse af foreningens fællesveje og s�er, jf 
 oversigten, herunder a�laring om prioriterede behov i 2023 ( bilag medsendt) 

 ■  Opretning af flises� langs Hallen - 1. etape  - er  udført sidst i december 2023. 
 Ser fint ud. Resten af s�stykket ud �l Biskop Svanes Vej udføres, når 
 gravearbejdet i Parken er færdiggjort. 

 ○  Status vedr. arbejdet med at afslu�e afløbsledning fra Krummedigeområdet ud i 
 søen på engarealerne nord for Ebberød -  kan ikke udføres  så længe søen er gået så 
 voldsomt over sine bredder som på nuværende �dspunkt. Bestyrelsen har i den 
 forbindelse re�et henvendelse �l kommunen med ønske om at få undersøgt om det 
 eksisterende AFLØB fra søen er �lset for nylig, og om det fortsat fungerer, som det 
 skal. 
 Vintertjeneste 23/24 - Hvordan er det gået i nov + dec + start jan. -  Ser OK ud. 
 Henvendelse vedr. “GPS kørselsvejledning” i Ebberød -  Bestyrelsen har kontaktet 
 formanden for Klima- og Miljøudvalget for at få bestemmelser og muligheder for 
 påvirkning af GPS systemet, så trafik �l Sophie Magdalenes Vej ikke ledes ad Biskop 
 Svanes Vej ind gennem Ebberød. Svar afventes. 

 6. Evt. samt bekræ�else af dato næste bestyrelsesmøde 
 -  onsdag den 20 /03 2024 - hos Alexander. Forberedelse af Generalforsamling 2024 - 

 Bekræ�et 

 Mvh /Keld 
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